
 

Suomen Jousiampujain Liitto ry                                PÖYTÄKIRJA 13/2024 
 
Hallituksen kokous, etäkokous  
12.12.2024 klo 18.30  
 
Kutsuttuna: Kari Koskinen, Mika Savola, Jani Savilampi, Johanna Helin, Tuula Mikkola, 
Ensio Lehto, Janne Petäjä 

poissa: Päivi Harjunpää, Matti Aaltonen   

Lisäksi esittelijöinä vain puheoikeudella: toiminnanjohtaja Arto Ahola, seurakehittäjä Marja 
Raisoma, Aleksandra Hint 

 
1. Kokouksen avaus 
 

Kari Koskinen avasi kokouksen klo 18:33 
 
2.  Läsnäolijoiden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 
 

Kokous todettiin päätösvaltaiseksi ja estyneet yllä 
 
3.  Edellinen kokous pöytäkirja ja sähköpostipäätökset 19.11.2024 – 12.12.2024  

välillä 
 

Hyväksyttiin Kokouksen 12/2024 pöytäkirja 
 
Vahvistetaan hyväksytty sähköpostipäätös: 
 
sähköposti PÄÄTÖS KARSINTA ASIASSA: Käydyn viestiketju keskustelun 
perusteella ehdotettiin ja kannatettiin seuraavaa päätöstä karsinta-asiaan:  
 
1.1.) Tuet ampujille  

● Tuetaan tässä vaiheessa vain palkitsemisella onnistuneesta kilpailusta, mikä 
tarkoittaa mitalisijaa. Finaaliammuntaan sijoittuminen 4 parhaan joukkoon 
huomioidaan jollain tasolla myös, joka päätetään 2025 alussa kun on tarkistettu 
päätösten kustannusvaikutus. Mitalisijojen palkitsimisesta meillä on jo valmis 
ohjeistus. Laitetaan ohjeistus liiton sivustolle paremmin löydettäväksi. 

● A-rajan ylittäville Liitto maksaa tukea arvokisaan pääsyn lisäksi osallistumismaksusta 
50% 

2) Arvokisajoukkueeseen pääsyn raja 

● Kaksi B-rajan ylitystä ilman tukea tai yksi A-rajan ylitys. 

 

 

 



 

3) Nuorten MM-kilpailut ja joukkueen johtaja kysymys:  

● Nuorten MM-kilpailut ja joukkueenjohtaja kysymys:  Päätetään Joukkueenjohtajan 
lähettämisestä - Päätettiin, että Liitto ei lähetä joukkuetta Nuorten MM-Kisaan.  

4) European Youth Cup-kilpailut ja joukkueenjohtaja kysymys:  

● Nuorten EYC-kilpailut ja joukkueenjohtaja kysymys:  Päätetään Joukkueenjohtajan 
lähettämisestä. Päätettin, että Liitto lähettää Joukkueenjohtajan tähän kisaan 

5) Universiadit ja joukkueenjohtaja kysymys:  

● Joihin on tällä hetkellä ilmoittanut kiinnostuksensa 4 ampujaa. Päätetään 
Joukkueenjohtajan lähettämisestä. Päätetään joukkueen johtajasta myöhemmin. 

Valmennuspäällikön näkemys käsittelyyn on seuraava: Jos liiton puolesta näihin ei lähde 
joukkueenjohtajaa, ja jos ampujia olisi lähdössä kisoihin, valmennuspäällikön ehdotus on,  
että heidän tulisi löytää joukkueenjohtaja (tai vaikka vanhempi/vanhemmat) mukaan kisoihin 
joka maksaa omat kulut (lennot, osallistuminen, hotelli, kuljetukset, jne.). 

 
4.  Statusraportit   

 
4.1 Seuratoiminta  (Marja) 

● Tilastopalvelu (haettujen tapahtumien hyväksyntä & laitto sivulle, SE-merkinnät, 
korjattuja kilpailuja & tuloksia, seurakäyttäjien avustamista)  

● OKM:n seuratuen haun avustamista seuroille 
● mitalikahvi järjestelyt 
● ansiomerkki diplomien luonti 
● Suomisportin pääkäyttäjänä toimimista 
● seurakentän kyselyihin vastauksia & Ensinuolet postituksia & uutisia etc. 
● VOK 1 ohjelman päivitys tehty uusiksi (käytännön harjoituksia, perusvenyttelyjä jne.) 
● VOK:n yleisosien suunnittelua (pyritään pitämään etänä) - jota on pyydetty 
● Junnuseurakonseptin parantaminen 
● Kysytään Digipeikolta, voiko Suomen ennätykset mennä suoraan tilastoihin 

(vahvistamaton tieto), josta ne voidaan nostaa Liiton sivuille mahdollisimman 
nopeasti vahvistettuna 

●  

Merkittiin tiedoksi 

 
4.2 Maajoukkuetoiminta, valmennuskoulutus, muu kilpailutoiminta, 
(Aleksandra) 
 
● tehty: 
- Materiaalit Kuortaneen yhteisleiriä varten  
- Kuortaneen yhteisleiri 28.11-1.12.2024 

 



 

- kisakutsuja sivulle 
- Miika Aulion palaveri 
- liiton toiminnan kehitysideoiden laatiminen ja esittely 
- OK:n palaverit (3kpl) 
- Rooman GP:n (para-jousiammunta, toukokuu 2025) varaukset 
- Mitalikahvit 10.12.2024 
- talja + tähtäimettömien jousten maajoukkueen vuosiraportit pyydetty - lisätään 
toimintakertomukseen myöhemmin 
 
● tulossa: 
 
- VOK1 lajiosan materiaalit 
- VOK1 lajiosa 24-26.1.2025 
- Kuortaneen leiriohjelma + mahdolliset materiaalit 
- 2025 kv-kisojen rajat julki (kun saan hallituksen vahvistuksen niistä) + karsintainfot 
foorumille ja sivuille 
- tähtäimettömien jousten mj-valmentajan haku (kunhan vahvistetaan että ok) 
- Liiton toiminnan kehitysideoiden käytäntöön vieminen 
- Olympiavalmentaja seminaari 29-30.1.2025 
 
● xxxx 

Merkittiin tiedoksi 
 
5. Liiton Strategiakeskustelua valmennuksen määrän ja  laadun kehittämiseksi 
tuleville vuosille sekä panostuksia siihen 
  

● on tarjoutunut avustamaan aikuisten valmennuksen sekä valmennus Miika Aulio
kulttuurin kehittämisessä yhteistyössä Aleksandran ja aikuisten valmennuksen 
muiden toimijoiden kanssa. Päätetään antaa valtuudet Puheenjohtajalle ja 
toiminnanjohtajalle neuvotella vuoden 2025 avusta ja siitä maksettavasta 
korvauksesta Miika Aulion kanssa budjetin raameissa.  

 
PÄÄTÖS: Hyväksyttiin ehdotus  
 

 
4.3 Hallinto (Arto ja Kari)  
 

 
Arto ja Kari tehdyt : 
 

● Arto ja Kari Olympiakomitean syyskokous 29.11.2024 
o Puheenjohtajan raportti Olympiakomitean vaalikokouksesta 

▪ Puheenjohtaja ja Hallitus vaihtui tulevalle Olympiadille yhtä jäsentä 

lukuunottamatta kokonaan  

▪ Uusi Puheenjohtaja painotti yhteistyön merkitystä urheilu yhteisössä 

 

mailto:miika.aulio@gmail.com


 

 
● Arto ja Kari Liiton tston vuokrajärjestelyt Sporttitalossa 

o Arto ja Kari raportoivat asiasta  
 

● 3D MM-kilpailujen Mitalikahvit (Toimiston väki ja Kari) sekä puheenjohtajan tervehdys 
finalisteille yhdessä Olympiakomitean Esa Niemen kanssa 

 
6. Kilpailutoiminta (Ensio) 
 

● SM-viikon kokous 10.12.2024 ja Ension raportti siitä 
○ Monikameratuotantoa ei tehdä Jousiammunnasta, ja pohditaan finaalien 

siirtoa Leppävaaraan vai jäädäänkö Oittaaseen  
○  

● Katsaus haettuihin ja myönnettyihin kisoihin 
○ Tullut hyvin, tulee jälkijunassa myös lisää 
○ Varkauden Jousiampujat hakevat jo 2026 kisoja (halli SM Yleiset ja seniorit) 
○ Kemin kisa, vaarana osallistujamäärän vähäisyys, 4.4.2025 (juniorit 80 pax. ja 

masters 80 pax.) -  
 
 

● Päätös: Kemin kisa - Vapaa ilmoittautuminen ilmoittautumisjärjestyksessä, mutta 
ohjeelliset  max. luvut (juniorit 80 ja seniorit 80) ja Dead line pvän jälkeen katsotaan 
täyttöasteen mukaan.. Ilmoitus ilmoittautumisen alkamisesta Liiton sivulla etukäteen 
ja foorumilla. Dead line + alkaa xx ja loppuu xx.. Mastereiden osalta 50-60 v. 
perjantaina ja 70-80v. lauantaina..  

 
7. Liiton vuoden 2024 Parhaiden valinnat 
 

● Vuoden jousiampuja:  
● Vuoden juniorijousiampuja: 
● Vuoden seura:  
● Vuoden tapahtuma: 
● Vuoden jousiammuntateko:  
● Vuoden vapaaehtoinen:  
● Vuoden sykähdyttävin hetki: 

 
Käydään spostipäätös tästä kohdasta ja julkistetaan myöhemmin 

 
8.  Ansiomerkki anomus Oulaisten Sulka 
 

● Sulka r.y. hakee seuran 70-vuotisjuhlavuoden kunniaksi Suomen jousiampujainliiton 
kultaista ansiomerkkiä Pentti Vikströmille ja Erkki Färmille. 

○ Pentti Vikström on aloittanut oman ampujan uransa Oulun jousimiehissä ja 
1985 yhdessä Erkki Färmin kanssa he herättivät uudelleen Sulan toiminnan 
Oulaisissa. Seuran toiminnassa hän on ollut luottamustehtävissä ja 
hallituksessa neljä vuosikymmentä vuodesta 1984 lähtien. 

 



 

○ Pentti on omalla urallaan saavuttanut useita suomenmestaruuksia ja 
edustanut Suomea maailmanmestaruuskilpailuissa 1987 ja 1989 ja 
olympialaisissa Soulissa 1988, jossa saavutti 7. sijan henkilökohtaisesti ja 
joukkueena neljännen sijan. 

○ Seuratoiminnassa hän on valmentanut ja ohjannut junioireita 
vuosikymmenten ajan. 

○ Pentti on valtakunnalisesti arvostettu jousiammunnan asiantuntija. Hänen 
kirjansa Jousiammunnan ABC on merkittävä suomalainen opas 
jousiampujille. Oma valmennettava Antti Vikström on edustanut suomea sekä 
maailmanmestaruuskilpailuissa, että olympialaisissa. Useat kansalliset 
huippuampujat ovat hakeneet ja saaneet Pentiltä apua valmentautumiseensa. 

○ Erkki Färm on aloittanut ampujan uransa Vihannin vasamassa. Yhdessä 
Pentti Vikströmin kanssa he käynnistivät Sulka r.y. -seuran toiminnan vuonna 
1985 uudelleen. Siitä lähtien Erkki on toiminut seuran luottamustehtävissä: 
puheenjohtajana, sihteerinä, rahastonhoitajana ja hallituksen jäsenenä. Kun 
Oulaisissa järjestettiin kilpailuja, oli Erkki järjestämisessä merkittävästi 
mukana. 

○ Erkki on ollut aktiivinen toimija. Hän on opastanut ja valmentanut ampujia, 
hankkinut uusia jäseniä esittelemällä harrastusta ja pitänyt jousiammuntaa 
esillä erilaisissa tilaisuuksissa alueella. Seuran toiminnan mahdollistamiseksi 
hän on tehnyt merkittävää työtä Oulaisten kunnan suuntaan. 

○ Omalla kilpailu-urallaan hän on saavuttanut lukuisia tähtäinjousen 
suomenmestaruuksia ja muita mitaleita ja edustanut Suomea kalottiotteluissa. 

 
 
9.  Maastoryhmän esitys 
 

●  
PÄÄTÖS: Siirrettiin spostilistalle ja tehdään tarvittaessa päätökset spostitse 

 
11. Sauvon jäsenhakemus 
 

● Liitteenä hakemus, joka Seuran syyskokouksen hyväksymä. Jousiammuntajaostossa 
tällä hetkellä 3 jäsentä.. 
 
PÄÄTÖS: Hyväksyttiin 
 

12. Liiton vuosisuunnitelun aloitus sekä 5 vuotissuunnittelun aloitus 
 

● Aloitetaan yhdessä ja erikseen toimiston sekä hallituksen vuosisuunnittelu (2025 ja 
2026 painotus 2025 - Samanaikaisesti aloitetaan 5 vuosisuunnittelun tekeminen) 

● Aloitetaan keskustelu lyhyen aikajänteen tehtävistä sekä pidemmän aikajänteen 
tehtävistä (tästä keskustelun avauksesta tehdään erillinen muistio, jota täydennetään 
tulevissa kokouksissa - alustava suunnitelma esitellään tammikuun kokouksessa 
jatkotyöstöä varten) 
 
PÄÄTÖS: Merkittiin tiedoksi ja palataan tammikuun kokouksessa 
 

 



 

13. Työnantaja-asiat (tässä kohdassa pyydetään Aleksandra ja Marja poistumaan  
linjoilta kokouksesta) 

 
● Toiminnanjohtajan tiedoksianto yhdessä työyhteisön sovituista ohjeistuksista ja 

työjärjestelyistä 
 
PÄÄTÖS: Merkittiin tiedoksi 

 
14.  Muut mahdolliset asiat 
 
Ei muita asioita 
 
PÄÄTÖS:  
 
9.  Seuraavat kokoukset  
 
Hallituksen etäkokoukset: 14.1.2025 klo 18:30 
 
 
10. Kokouksen päättäminen 
 
Puheenjohtaja Kari Koskinen päätti kokouksen klo 21:33 
 
 
 
Puheenjohtaja (Kari Koskinen)     Sihteeri (Arto Ahola) 
 
 

 


